
Referat fra bestyrelsesmøde d. 7. maj 2018  

Tilstede: KC, YP, TB, SH, AAV 

Afbud: NP og JL 

 

Håndværkerkontakt 

Nr. 22   Har haft besøg af slamsuger. Vandskaden afviser forsikringen. 

              Der skal silicone om rosetterne, dette ordner Christian, vi giver 

              Kr. 1.000,- til malerarbejde. 

 

Nr. 77  (fælleshuset) Forsikringen siger det er almindelig slitage. 

              Vi har et tilbud fra Murermester Jacob Boisen som vi accepterer. 

 

Stefan har givet et tilbud på reparation af furer i badeværelser på Kr. 106.500,- 

 som vi accepterer. 

Der udsendes besked om eftersyn, med besked om at give bestyrelsen besked, 

hvis man har fået lavet badeværelse inden for de sidste 2 år. 

 

Maling til plankeværker er bestilt hos Bygma i Køge, der er lovet ekstra rabat. 

Der sendes besked ud så snart vi har malingen, med besked om at der skal være 

malet inden d. 30.9.2018 

 

Regning fra Egon Olsen på vinduer er godkendt, nr. 28 har fået 2 vinduer og 

nr. 39 har fået 3. 

Referatet fra bestyrelsesmøde d. 9. april er godkendt. 

Ejer-erklæringer Nr 20 og nr 22 er underskrevet 

Økonomi Regningen på saltning er dyrt ca. kr. 30.000,-, Torben vil tale med kommunen for at 

hører hvor de salter. 

Vi er under budget på alt, mangler stadig regning fra revisoren. 

Vi har ca. kr. 300.000,- i banken og regnskabet vier et overskud på Kr. 35.000,- 

Varmeregnskabet skal fremover betales forud. 

Venteliste Der er 19 på listen, så den holdes stadig lukket. 

Hus og have Gartneren har fået besked på at fjerne sandkassen. 



Fibia Nr 21 og nr 51 samt træterrasser er lavet. 

          nr. 53 græsplænen er ikke ok, nr. 57 skabet står i hækken, 

         Torben skriver til Michael (håber at hører fra ham), da han aldrig ringer til bage. 

To-Do liste Pap-container  skal stilles på plads igen. 

Næste møde 4.6.2018    

  

 

 

 

 

 

 

 


